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Protokół nr 8/11 

z posiedzenia Komisji Planu i Budżetu  

w dniu 23 września 2011 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Krośnie Odrzańskim, 

ul. Piastów 10b i rozpoczęło się o godzinie 1400. W posiedzeniu uczestniczyli – wg 

załączonej listy obecności. Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Kazimierz 

Barczuk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Realizacja zadań inwestycyjnych i remontowych prowadzonych przez Powiat 

Krośnieński w 2011 roku. 

2. Informacja z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2011 r. 

3. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

4. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Informację z realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych prowadzonych przez 

Powiat Krośnieński w 2011 roku przedstawił Sekretarz Powiatu Zbigniew 

Kościukiewicz. Szczegółową informację stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.2 

Informację z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2011 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara.  

Budżet Powiatu Krośnieńskiego przyjęty został Uchwałą Rady Powiatu 

Krośnieńskiego Uchwałą budżetową III/28/2011 z dnia 27 stycznia 2011 roku. Plan 

dochodów został określony w wysokości 63.023.149 zł i w ciągu roku uległ zmianom 

osiągając poziom 59.734.582 zł. W ciągu I półrocza dochody zostały zrealizowane w 

kwocie 27.093.018,09 zł, co stanowi 45,36% zakładanego planu. 

Plan wydatków został określony w uchwale budżetowej w wysokości 

68.459.027 zł. W ciągu roku uległ zmianom osiągając poziom 69.330.528 zł i został 

zrealizowany w kwocie 24.696.284,21  zł, co stanowi 35,62% planu. 

W uchwale budżetowej na 2011 rok zaplanowano deficyt budżetu w 

wysokości 5.435.878 zł. Jako źródło pokrycia deficytu  wskazano kredyt w kwocie 

4.555.878 zł oraz wolne środki w kwocie 880.000 zł. W I półroczu planowany deficyt 

został zwiększony do poziomu 9.595.946 zł, który ma być sfinansowany 

przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 8.645.946 zł oraz 

wolnych środków w kwocie 950.000 zł. Zwiększenie deficytu podyktowane było 

zmniejszeniem planu dochodów na realizację zadań finansowanych z udziałem 

środków Unii Europejskiej z zaplanowaniem na ten cel kredytów na wyprzedzające 

finansowanie zadań finansowanych ze środków UE w kwocie 4.163.800 zł. Pomimo 
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planowanego deficytu budżetu powiatu, I półrocze zostało zamknięte nadwyżką w 

kwocie 2.396.733,88 zł. Planowany kredyt zostanie zaciągnięty w II półroczu 2011 r., 

na które przypada przeważająca część płatności za realizowane zadania 

inwestycyjne. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację w zakresie wykonania 

budżetu za I półrocze br.  

 

Ad.3 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz omówił projekty uchwał na najbliższą 

sesję Rady Powiatu: 

 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na niektórych akwenach wodnych Powiatu 

Krośnieńskiego. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie powierzenia Gminie Dąbie zadania publicznego w zakresie 

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 1147F Bronków – Ciemnice z 

drogą gminną (ulica Zacisze) w Dąbiu, realizowanego w ramach „Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” w roku 2011, 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie intencji udzielenia Gminie Dąbie pomocy finansowej na realizację 

zadania – przebudowa drogi gminnej w miejscowości Ciemnice, realizowanego w 

ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II: 

Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój ” w roku 2012. 

 

D. Anioł poprosiła o zwrócenie uwagi na projekt inwestycji. Inwestycja zrealizowana 

w Dąbiu ma wrażenie nie zakończonej. Zostało 20 metrów przy ostatnim budynku 

na końcu miejscowości, gdzie nie zrealizowano zadania. Proszę zwrócić uwagę, aby 

taka sytuacja nie powtórzyła się również w Ciemnicach. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej udzielanej przez Powiat na rzecz 

Gminy Dąbie w zakresie dotacji celowej przeznaczonej na finansowanie 

przebudowy drogi gminnej (ulica Zacisze), realizowanej w ramach „Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” w roku 2011. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w 

Krośnie Odrzańskim – Filia w Gubinie. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu, 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie wyrażenia zgody Zarządowi Powiatu Krośnieńskiego na kolejny 

najem i dzierżawę tej samej nieruchomości zabudowanej, na okres 3 lat, na rzecz 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ,,ARS - MED” Grabińscy Spółka 

Jawna w Krośnie Odrzańskim ul. Poznańska 9,  oznaczonej działką nr 159/5 o 

powierzchni 0.0479 ha, położonej w Wężyskach 39 gmina Krosno Odrzańskie, w 

skład której wchodzi lokal użytkowy o łącznej powierzchni użytkowej 104,6m2, 

stanowiącej własność Powiatu Krośnieńskiego. 

 

D. Anioł zapytała, czy inne podmioty były również zainteresowane dzierżawą? 

 

Starosta podkreślił, że w ciągu ostatnich 3 lat nie wpłynął żaden wniosek. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara omówiła następujące projekty uchwał: 

 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Krośnieńskiego na lata 2011-2019. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

M. Glaz podziękował za przygotowanie dokumentów, są podpisane, uzasadnienie 

jest kompletne. Pozostałe nie są podpisane. Zapytał o kwestię diet. Nie były 

zmieniany. Skąd taki wzrost? 

 

Starosta wyjaśnił, że od 2007 roku do 2011 wysokość diet była ustalona na poziomie 

najniższego wynagrodzenia ze stycznia 2007 roku. W roku 2011 uchwała utraciła 

moc, ponadto wzrosła kwota najniższego wynagrodzenia, dlatego należało wyliczyć 

diety wg nowej stawki. 

 

Ad. 4 

 

M. Glaz podkreślił, że sprawa szpitala jest nagłośniona w mediach, a my jako radni 

mamy podjąć decyzję. Takie informacje są w gazetach, czy to prawda? 

 

Starosta wyjaśnił, że w ostatnich dniach sierpnia Grupa Nowy Szpital złożyła plan 

restrukturyzacji – zaproponowano przeniesienie oddziałów do Krosna 

Odrzańskiego. Jako Zarząd wydaliśmy negatywną opinię w tym zakresie. 2 lata 

temu Grupa deklarowała że zadnie będzie realizowała w dwóch miastach, a był to 

podstawowy warunek zawarcia umowy. Plan został wysłany wszystkim radnym 

oraz do wszystkich gmin. Wspólnie będziemy musieli wypracować decyzję. Dwa 

lata temu Rada Powiatu upoważniła Zarząd do podpisania umowy, zgodnie z którą 

szpital funkcjonuje w 2 miastach. Zmiana umowy może nastąpić tylko za zgodą 

Rady Powiatu. Od decyzji Rady zależy, czy ten podmiot będzie prowadził dalej 

szpital, bądź też może dojść do sytuacji, w której jako Powiat przejmiemy szpital i 
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będziemy prowadzić go sami lub będziemy zmuszeni wyłonić nowego operatora.  

Starosta podkreślił, że Dyrektor A. Malejka poda się do dymisji w przypadku 

negatywnej opinii Rady. Przypuszczam, że Grupa nie będzie chciała zerwać umowy, 

bo będzie to dla nich porażka. Nie chcemy tego tematu podejmować pochopnie. W 

porozumieniu z Przewodniczącym zaplanujemy specjalną sesję poświęconą 

wyłącznie szpitalowi. 

 

D. Anioł zapytała, czy z poprzednich lat są informacje dotyczące nadwykonań i 

niedowykonań? Chcę się do czegoś odnieść, bardzo proszę o dokumenty z lat 

poprzednich.  

 

Starosta zadeklarował, że dokumenty zostaną przygotowane. 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono i protokół podpisano. 

 

 

 

 

Protokołował:                 Przewodniczący Komisji  

 

Przemysław Balcerzak                                 Kazimierz Barczuk 

 

 

 


